

POLITICAL STRIKE IN FINLAND 11. – 25.3.2024

Dear Customer / Partner,

the Finnish trade unions have announced a significant political strike, commencing on Monday, 11th March 2024, at 06:00 and concluding on Monday, 25th March at 06:00.

The Finnish Transport Workers' Union "AKT" will actively participate in this strike, impacting harbors, transportation, terminal activities, and the tanker and petroleum product industry.

The strike will halt the majority of international road transportation, with only trailers accompanied by drivers permitted to enter vessels. "Loose trailers" will not be an option during the strike.

Anticipate capacity limitations, changes in schedules and lead times, ferry cancellations, and additional charges due to the strike. Please be aware of ferry capacity shortages from weeks 11 to 13.

We apologize for any inconvenience caused by the strike and assure you that we will explore all available routing options. Regrettably, alternative measures and routes may incur additional costs.

For details regarding strike surcharges and more information about the strike, kindly reach out to your designated contact persons.

Best regards

APEX GmbH Internationale Spedition



Andreas Petersen



POLITISCHER STREIK IN FINNLAND 11. – 25.3.2024

Sehr geehrte Damen und Herren,

die finnischen Gewerkschaften haben einen umfangreichen politischen Streik angekündigt, welcher am Montag, den 11.3.2024, um 06.00 Uhr beginnt und am Montag, den 25.3. um 06.00 Uhr endet.

Die Finnische Transportarbeitergewerkschaft "AKT" wird sich am Streik beteiligen, der erhebliche Auswirkungen auf Häfen, Transporte, Terminalaktivitäten sowie die Tanker- und Erdölindustrie haben wird.

Dieser Streik führt zur Unterbrechung des Großteils des internationalen Straßentransports, da sämtliche Hafentarbeiter im Ausstand sind. Einzig LKW in Begleitung eines Fahrers dürfen das Schiff betreten; ein normaler "unbegleiteter LKW" ist während des Streiks keine Option.

Es sind Kapazitätsbeschränkungen, Änderungen an Zeitplänen und Vorlaufzeiten, Fahrstornierungen sowie Streikzuschläge zu erwarten. Beachten Sie zudem bitte den Fährkapazitätsmangel in den Wochen 11 bis 13.

Wir bedauern etwaige Unannehmlichkeiten durch den Streik und werden alle verfügbaren Routen nutzen. Bedauerlicherweise gehen alternative Maßnahmen und Routen mit zusätzlichen Kosten einher. Kontaktieren Sie Ihre APEX um Informationen zu etwaigen Streikzuschlägen und weitere Details zum Streik zu erhalten.

Freundliche Grüße aus Glinde

APEX GmbH Internationale Spedition



Andreas Petersen

